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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELÖ
Fidesz – Magyar Polgári Szövetsé g

Képviselőcsoportja

írásbeli kérdés
Dr: Szili Katali n

az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Számíthatnak-e a kormány segítségére a 237 gogáesi ingatlan tulajdonos károsultjai? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr. Gyenesei Istvá n
önkormányzati és területfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr !

A Bogács községet ért rendkívüli természeti csapás okozta károk helyreállításához kérem a
segítségét . A Borsod-Abaúj-Zemplén megyei 13 . vk. Országgyűlési képviselőjeként
kötelességemnek érzem, hogy a bükki kistelepülés károsultjait az Újjáépítési munkálatokban magam
is támogassam . A több, mint 2100 lelket számláló Bogácson 237 lakóház sérült meg, amelyekbe n
egyenként 20 .000 Ft-ot meghaladó összegű anyagi kár keletkezett. A keletkezett kár összesen
138.565.000 Ft-ot tesz ki. Az idegenforgalmáról ismert település lakossága, a turistaszezon
csúcspontján elszenvedett elemi csapást követően az újjáépítést önerejéb ő l nem tudja felvállalni .
A probléma – megítélésem szerint is – kormányzati segítségnyújtásért kiált .
Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, szándékában áll-e, tud-e a 237 lakóház tulajdonosain segíteni ?

Tisztelettel várom válaszát ,

Budapest, 2008/ szeptember 19/

	

Tisztelettel :

Tálfiai András
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